
styrelse möte H öja Lekp I ats sa mfä I I igh etsfören i ng

Måndagen 23 september 2013 hos Tord'

1. Mötet öPPnades

2. Maria valdes till justeringsman'

3. Muntlig dagordningen godkändes'

4. Ordförande/kassör raPPort:

Nya anslagstavlan är på plats, lekplatsföreningen och byalaget delar på

denna kostnad.

Kommunen har lämnat svar på skrivelsen angående busslinje' Svaret var

ganska intetsägande dvs. utredning pågår'

Maria Liljekvist ställer upp som tillförordnad kassör tills Urbans ersättare

är utsedd.

Kommunens bidrag har kommit in. saknar betalt årsavgift från ett hushåll

sedan har alla betalt.

Vi håller vår uppsatta budget och har förnärvarande ett kapital på drygt

82000 kr.

5. Höststädning av lekPlatsen:

Anordnas 13/tO klockan 10.00'

Jonas ordnar med kallelse till denna, kommer sättas upp på den nya

anslagstavlan.

På städdagen skall vi förutom de vanliga sysslorna även kapa ner en del

träd på Klockarebacken, Daniel ordnar motorsåg och Tord lånar lift'

vi skall även kratta till boulebanan så denna är i ordning inför vinterns

isbana.

Maria frågar byalaget om de vill anordna tipspromenad i samband med

städningen. Hon ordnar även med fika till städpersonalen'

Henrik ordnar bekämpningsmedel till nyponbuskarna på lekplatskullen'

Jonas lämnade ett förslag om att sätta upp väggfasta bänkar i lekstugan

då inredningsdetaljerna allt som oftast återfinns utslängda på

gräsmattan.

6. Nästa möte:

Hålls 2/I2 hemma hos Agneta'



7. Övriga frågor:
Det pratades även om den nya å-promenaden och frågan om dess

skötsel kom upp. Maria ber Niklas att fråga Håkan om hur många gånger

den klipps per säsong.

Frågan om belysning i all6n till Advent kom upp igen.

Jonas ber Ingrid framföra önskemål om detta till Kyrkan.

8. Mötet avslutades och vi tackade Tord för en trevlig kväll.

Henrik Lindvall

Maria Höglund


